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Van de redactie
Het laatste nummer van het seizoen alweer en ook deze keer een
bomvol nummer. Zo is er het verslag van de jaarlijkse buitenspeeldag
die ook deze keer weer een groot succes was.Verder een interessant
stuk van de bewoners van de Galgenberg over de ‘strijd’ die ze leveren
voor het behoud van hun woonomgeving.
We hebben een leuke reactie gekregen op een eerder stuk van Rob
van Brink: Een oud bewoner vertelt over een ‘file’ van tractors in de
Obrechtstraat.... En onze nieuwe fietsenmaker, Hans van den Berg stelt
zih voor.
Zoals al in de vorige Craneveer werd aangekondigd, is dit het laatste
nummer in de huidige vormgeving. Na de zomer zal het wijkblad een
metamorfose ondergaan.We houden u nog even in spanning...

Veel leesplezier!
Ysbrand

In dit nummer:

Van de redactie 1
Van het bestuur 3
Oproepen en berichten 7
Geslaagde en zonnige buitenspeeldag 9
De soosdames zijn werkeloos 13
de Galgenberg 17
Kijk op de wijk 19

Tractors in de Obrechtstraat 23
Nieuwe fietsenmaker in de wijk 27
Verkiezingsuitslag 29
Sonsbeek beste openbare ruimte 31
JOOP-picknick aan de De Wolflaan 33
Van het wijkfront 35
Activiteitenrooster Craneveer 39

pagina 1



pagina 2



pagina 3

Jaargang 37 nr.7

Woensdagmiddag 2 juni jl. scheen de zon op het decor van de
Buitenspeeldag (voorheen straatspeeldag).Tientallen kinderen waren
de straat op gegaan om te spelen, te dansen en plezier te maken.
De nieuwe organisatie is er in geslaagd er weer een actieve speelse
dag van te maken. Nico, Cindy en Danielle en alle vrijwilligers; bedankt
voor deze mooie middag!!!

Om de naamsbekendheid van Craneveer bij onze jongste wijkbewo-
ners te vergroten zijn er tijdens de Buitenspeeldag oranje rugzakjes
uitgedeeld. De rugzakjes zijn door de reflecterende kleur goed zicht-
baar in het verkeer. De tasjes zijn handig om te gebruiken voor
schoolgym, zwemles en op vakantie. De tasjes zullen ongetwijfeld
zichtbaar worden in onze wijk.

Contributies nieuwe seizoen
De contributies voor het nieuwe seizoen worden als volgt voorge-
steld:

De contributie voor het biljarten is verhoogd met € 15,-. Met dit
bedrag wordt een reservering opgebouwd om op termijn het biljartla-
ken te vervangen. De contributie voor volleybal is bijgesteld vanwege
het ontbreken van een trainer.Tijdens de ledenvergadering in septem-
ber worden de contributies vastgesteld.

Nieuwe Craneveer-activiteit; muziekles!
In september willen we starten met twee soorten muzieklessen voor
kinderen uit groep 3-5 en groep 6-8. De lessen vinden plaats op maan-
dagmiddag direct na schooltijd in Craneveer en worden gegeven door
Sharon Steward en Sabine Brachthäuser. Kinderen kunnen zich nu
inschrijven! Meer informatie over deze cursussen leest u elders in dit
nummer.

Van het bestuur
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Samenvoeging Craneveer en wijkraad
In het vorige nummer is de beoogde samenvoeging uitgebreid uiteen-
gezet. Het was de bedoeling om de nieuwe statuten op 2 juni jl. tijdens
een extra ledenvergadering vast te stellen. Het opstellen van de nieu-
we statuten bleek echter meer werk dan voorzien. Daarom konden ze
niet worden verspreid.Tijdens de avond is de samenvoeging door de
voorzitter nader uiteengezet waarop een constructieve discussie met
aanwezigen ontstond. Het bestuur heeft hieruit een aantal aandachts-
punten gefilterd die zullen worden meegenomen in de verdere uitwer-
king. De planning is om de samenvoeging tijdens de reguliere ledenver-
gadering in september voor te leggen.

Yoga op de vroege ochtend?
Heeft u zin om lekker sportief te ontspannen maar geen zin om daar-
voor de wijk uit te gaan? Op maandagochtend is er plek voor een aan-
tal nieuwe leden. Kom eens langs voor een gratis proefles (10.00 tot
11.00 uur in Alteveltje).

Nieuwe Buren
Op 25 september a.s. organiseert het Nederlands Openlucht Museum
de Nieuwe Burendag en nodigt daarvoor alle wijken van Arnhem uit.
Er worden heel veel activiteiten georganiseerd en alle wijken kun-
nen/mogen een presentatie houden over wat leeft in hun wijk en bij
de wijkvereniging.

Het programma moet nog worden uitgewerkt, maar hierbij alvast een
tipje van de sluier:
* een route in het park, gericht op gebruiken door de jaren heen
* een 'buurtfeest', een soort open podium met muziek en verhalen
* een 'buurtonderzoek', waarbij de buurt aangezet wordt tot denken
over buurgedrag en zijn/ haar verhouding tot de buren
* spreekwoorden/ gezegden omtrent buren van allerhande culturen
* persoonlijke (oude) verhalen vanuit de buurt, over geschiedenis,
buren, buurtcultuur, verwachtingen, verschillen, enz.

Het bestuur wil graag aan de slag met ideeën/verhalen uit de buurt.
Want de buurt dat zijn we samen! Wie doet mee?
Stuur svp een email naar bestuur@craneveer.nl  of schrijf een briefje
met je ideeën en/of buurtverhalen. Stuur die dan svp naar Bestuur
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Craneveer, p/a Cattepoelseweg 248, 6815 CJ Arnhem.
We houden jullie natuurlijk ook op de hoogte via de publicatieborden.

Huisvesting & Inventaris
In onze zaal zijn de thermostaatknoppen vervangen.We hopen dat
daarmee de temperatuur in koudere perioden beter te regelen is.
Momenteel wordt de berging opgeruimd en georganiseerd. Spullen van
de verschillende activiteiten zijn al deels opgeruimd in kunststof bak-
ken waarop te lezen en te zien is wat er in zit.We zijn nog lang niet
klaar en kunnen uw hulp gebruiken! Tevens zijn er twee nieuwe party-
tenten aangeschaft omdat de oude versleten waren.

Agenda
21 september Jaarlijkse Algemene Ledenvergadering
25 september Nieuwe Burendag Openluchtmuseum

Wij wensen u een fijne en zonnige zomervakantie en zien u graag in
september terug!!!

Bestuur Craneveer
bestuur@craneveer.nl 
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Aankondiging Inloopavond BGB

Maandag 5 juli
In het auditorium van ziekenhuis Rijnstate (route 81),Wagnerlaan 55
Van 19.00 uur tot 21.00 uur

Gezocht: creatieve wijkbewoners!
Ook dit jaar organiseert Nicole Buurman weer een “Creatief Rondje
Craneveer”en wel op zaterdag 27 november van 11 - 16 uur in de
recreatiezaal van Craneveer. Dus woon je in Alteveer of Cranevelt en
lijkt het je leuk om je creaties te laten zien aan wijkbewoners, geef je
dan op voor het 3e Creatief Rondje Craneveer.
Vooraf aanmelden via e-mail: info@nicole2b.com of telefonisch (026)
4438782 bij Nicole Buurman.
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Op woensdag 2 juni waren veel kinderen uit onze wijk te vinden op de
Sweelincklaan en de Bernard Zweerslaan. Die waren voor de Buitenspeeldag
(voorheen Nationale  Straatspeeldag) weer omgetoverd tot een fantastische
autovrije speelplek.. De vrijwilligers waren al vroeg uit de veren om de straat
af te zetten en te versieren.Voordat de eerste kinderen kwamen spelen was
alles klaar en, bepaald niet onbelangrijk, was het heerlijk zonnig weer! Voor
het eerst was de organisatie in handen van Cindy en Nico Teunissen en
Danielle Verspeek. Daar was voor de kinderen zeker niets van te merken,
want het feest liep op rolletjes.

Diverse  buurtbewoners
stelden belangeloos elektri-
citeit en water en ander
praktische zaken ter
beschikking en daar werd
flink gebruik van gemaakt.
De berg zand, die Van
Elferen had geleverd, was
zoals gewoonlijk erg in trek.
Met water uit een grote
waterton werden waterval-
len in de zandberg gemaakt,
wat wil je nog meer met zo'n weer! Er waren zelfs stoere kids die hun
kleren aan de kant gooiden en in een van de drie zwembadjes rondspet-
terden. De schminktent, het grote springkussen en de ballenbak, stoep-
krijten, hamerslaan, blikken gooien, skippyballen, wiebelstepjes, en niet te
vergeten de buttonmachine; het was er allemaal. En de kinderen vonden
het ook dit jaar weer een geweldig feest. Ze groeven, renden, sprongen,
tekenden en speelden bijna letterlijk tot ze er bij neer vielen.

Bij de schminktent waren dit jaar ook tattoos te krijgen en die waren
favoriet, maar er waren natuurlijk ook talloze prachtige schminkcreaties
zoals vlinders, bloemenfeeën en dieren te bewonderen. Je kunt zien dat
we artistiek talent in de wijk hebben.

Geslaagde en 
zonnige buitenspeeldag
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Buurtgenoten en (groot)ouders kon-
den bijkletsen op het 'terras' onder
het genot van koffie of thee met  een
lekkere plak koek van Hilvers.Voor de
kinderen was er limonade en popcorn  

En tot slot wegens enorm succes her-
haald: Dans je fit! De muziek bracht
de sfeer er pas echt goed in. Na een
korte voorstelling van halsbrekende
streetdancetoeren  mochten de kinde-
ren en ouders zelf de benen losgooi-
en.Van 'hoofd-schouders-knie-en-teen'
tot YMCA van de Village People wer-
den enthousiast meegedaan.
De middag werd afgesloten met een
verkoelend ijsje en en oranje rugzakje
van Craneveer. Dit jaar waren er wéér meer ijsjes nodig dan het jaar
ervoor, waarvoor COOP Manders o.a. flink in de buidel tastte.

Het was een hele gezellige en leuke middag die mede mogelijk werd
gemaakt door de onmisbare hulp van vrijwilligers en sponsors die elk
jaar weer trouw van de partij zijn! Iedereen bedankt en tot volgend jaar!
Bezoek onze website: www.craneveer.nl voor meer foto's van de
Buitenspeeldag 2010.

De organisatie van de Buitenspeeldag
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De soosdames zijn werkeloos
Op dinsdag 2 oktober 1984 was de eerste vergadering over het oprichten van
een Soos voor de oudere wijkbewoners van de wijken Alteveer en Cranevelt.
Eén van de dames van het eerste uur, Wil Kwadijk, weet dit nog precies en
ze kan het bewijzen met een stukje tekst van een oude Craneveer. Samen
met Mien Schuurman, die enkele jaren geleden om gezondheidsredenen
gestopt is met de soos, en  met Fokje Kroneman, heeft Wil 26 jaar de soos
draaiende gehouden. Twee jaar geleden kwam er een nieuwe gastvrouw bij,
Marjan Bierlaagh.

Iedere maandagmiddag waren de dames aanwezig, om de buurtbewo-
ners een gezellige middag te bezorgen, terwijl die een spel naar keuze
speelden. Ze zorgden ervoor dat ouderen elkaar konden ontmoeten in
een fijne sfeer en presenteerden een koekje bij de koffie of thee. De
soosleden betaalden hier iedere week een klein bedrag voor. Na een
paar jaar hadden de dames, ondanks kosten van extraatjes bij de feest-
dagen, toch een aardig spaarpotje bij elkaar vergaard. Ze organiseerden
daarmee geregeld uitjes naar leuke plekjes in de omgeving. Zo bezocht
de groep Erve Kots in Lievelde, het tegelmuseum in Otterlo, Bronkhorst
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en de Hoge Veluwe.
Ook is er een keer een expositie georganiseerd, waarin mensen eigen
gemaakte producten tentoonstelden, zoals verrassend patchwork.
In de beginjaren liep het aantal soosbezoekers op van 30 naar 40. De
laatste jaren komen er geen nieuwe mensen bij en is het steeds moei-
lijker tafeltjes vol te krijgen, om te kunnen bridgen of klaverjassen. In
de eerste jaren ging men in de zomermaanden door in de soos bij de
kerk. Ook werden de activiteiten wel eens verplaatst naar mensen
thuis of in een verpleeghuis. De mensen hielden elkaar in het oog.
Ze weten nog te verhalen over bijzondere soosbezoekers, als dhr.
Groen, die jaarlijks de soos evalueerde in een mooi sinterklaasgedicht
en daarin alles wat hem niet goed gezind was over het voetlicht
bracht.

De dames geven aan dat de soos hen veel gebracht heeft. Ze hebben
zich er een kwarteeuw met plezier voor ingezet. Het was leuk van
alles te organiseren, ze ontmoetten mensen, onderhielden contacten,
brachten zieken een bezoekje en genoten zelf ook van het spelen van
een spelletje. De pannenkoekenmaaltijd op 31 mei was de slotactiviteit
van de soos. De biljarters van de soos gaan wel samen door.
De dames vinden het belangrijk dat er mensen in ieders woonomge-
ving zijn, die zich bij elkaar betrokken voelen. Ze hopen dan ook dat
wijkbewoners elkaar eens uitnodigen, om thuis een spelletje te spelen.
Hoewel er niet veel nieuwe mensen bijkomen, denken ze dat er toch
wel mensen in de wijk wonen, die meer contact met anderen willen
hebben. Laat het niet alleen bij groeten, maar maak ook eens een
praatje en nodig iemand uit, of ga bij iemand op bezoek. Onderneem
leuke dingen met elkaar.

Namens het bestuur heb ik de dames bedankt voor hun jarenlange
inzet en daarbij kregen ze een klein geschenk.Wij waren blij met hun
enthousiasme en trouw, waarmee ze zich zo lang hebben ingezet voor
de ouderen in de wijk. Dames, bedankt.

Marjan van Roon.

Jaargang 37 nr.7
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Welkom haarmode
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem 026-3516995 R.M.Waalkens
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de Galgenberg,
een eigenzinnig stukje Arnhem

In de tijd dat de stad Arnhem nog binnen de vesting lag, de Apeldoornseweg
nog onverhard en de wijken Alteveer en Cranenvelt nog lang niet bestonden,
lag boven op de Waterberg een excercitieveld van het leger, de Galgenberg.
Dit stukje Arnhem is altijd eigendom van de gemeente geweest, maar sinds
jaar en dag in gebruik geweest door Defensie. Zij heeft hier twee schietba-
nen aangelegd en een munitieopslag gebouwd, waarvan enkele gebouwen
uit 1893 stammen.

Nu Defensie haar bruikleenovereenkomst op heeft gezegd, is er afge-
sproken dat zij alle gebouwen zullen slopen, de woningen zal ontrui-
men en de bodem zal saneren.Waar nu bebouwing is zal een honden-
veld komen waar getraind moet worden: Ook zal er flink gekapt wor-
den voor een ander hondenveld en zullen de kogelvangers (de uitein-
den van de schietbanen) worden kaalgekapt.
Hoewel de gemeenteraad hier niet van op de hoogte was, werd al in
2008 een ontruimingsprocedure ingezet door Defensie om de
Gemeente de mogelijkheid te geven dit plan uit te voeren. Inmiddels
heeft de rechter bepaald dat de bewoners uiterlijk in augustus dit jaar
weg moeten zijn, terwijl de politieke discussie over de toekomst van
de Galgenberg nog loopt.
Al 21 jaar hebben 14 mensen hier hun thuis gevonden, voor velen hun
halve leven. Een gehuchtje verscholen in het bos, voor vele buurtbewo-
ners onbekend, zal met haar cultuurhistorie op korte termijn moeten
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verdwijnen om plaats te maken voor een park, waar hondenclubs kun-
nen trainen en recreanten tussendoor kunnen wandelen om te genie-
ten van de rust die het buitengebied uitstraalt, voor de prijs van
730.000 euro.
De bewoners hebben in een burgerinitiatief  bij de gemeenteraad aan-
gegeven de wenselijkheid van het plan nog eens te toetsen op maat-
schappelijk, cultuurhistorisch en natuurwetenschappelijk vlak.
Of dit nog gaat lukken is onzeker, daar de ambtelijke molen al lang
geleden begonnen is met draaien en moeilijk te stoppen lijkt.
Duidelijk zal zijn dat het voor de bewoners een spannende tijd is, maar
de steun die we van mensen ervaren via de krant, de open dag of de
web-site (www.degalgenberg.nl) geeft ons moed om vooral niet bij de
pakken neer te zitten.
Wij geloven dat Arnhem rijker is met zo'n eigenzinnig plekje!

Teun Christoffels

Twee nummers gele-
den lieten we in het
wijkblad al eens een
keer een foto uit
deze serie zien. De
redactie ontving de
foto's van onze wijk-
genoot Benno
Steenaert. Hiernaast
en op de volgende
pagina’s zijn nog twee
foto's uit de serie
afgedrukt. De foto's
zijn genomen op een

plek aan de rand van onze wijk.We vroegen toen of u deze plek her-
kende. De redactie heeft geen reacties gekregen op deze vraag. Dat
het geen herinnering oproept verbaast ons zeker niet, de foto's date-
ren namelijk  uit het eind van de 19e eeuw. Maar blijkbaar is er ook
geen herkenning. Nu is de omgeving van de plek ook wel erg veran-
derd, maar de militaire opstelling zou wel enige aanwijzing moeten
geven.
De foto's zijn genomen op de Galgenberg. Zoals u in het artikeltje van
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de huidige bewoners van de Galgenberg hebt kunnen lezen was de
plek een exercitieveld van het leger. Op de Galgenberg heeft tot 1794
een galg gestaan, waar passanten door het afschrikwekkende beeld van
ter dood gebrachte misdadigers goed gedrag werd ingepeperd. De

exacte locatie van de galg is
niet zeker.Aan de rand van
park Klarenbeek ligt in het bos
tussen de Hommelseweg,Weg
naar de Steenen Tafel en de
Weg achter het Bos een
gedenkplaat. De
Hommelseweg, vroeger
Deventerweg, was de door-
gaande route naar het noor-
den, vanwaar de reizigers de
'tentoonstellingsgalg' konden
zien. In 1795 verboden de
Fransen het gebruik van de

galg en in 1803 werd deze gesloopt.
De militaire bewoners van het eind van de 19e eeuw  verdedigden ons
land, de huidige bewoners verdedigen, overigens op een zeer vreedza-
me wijze, ook hun land. En ze zetten zich ook in om een stukje cul-
tuurhistorie aan de rand van onze wijk te behouden. Maar daar kunt u
in het artikeltje op de vorige pagina’s  meer over lezen.

Ysbrand Graafma
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Het is al lang geleden verschenen, maar het wijkblad Craneveer van sept.-
okt. 2009 (jaargang 37, nr. 1) las ik pas kort geleden. Er stond een aflever-
ing in van de reeks 'Mijn jeugd op Alteveer' door Rob van Brink. Mijn 85-
jarige moeder aan de Kluizeweg bewaart Craneveer en stelt mij af en toe
een stapeltje ter hand. Zelf ben ik 61 jaar, en al sinds 1967 woon ik niet
meer in Arnhem. Maar dat betekent niet dat die periode uit mijn gedachten
is. Integendeel.

In mijn Alteveerse jaren (1953-1957) was ik vijf tot negen jaar oud, en
ik heb sterke en levende herinneringen aan die periode, vooral posi-
tieve. Het zijn maar vier jaren in mijn leven, en het is lang geleden,
maar de beelden van die vier jaren kan ik zonder moeite, en in alle
scherpte, projecteren op de donkere wand van mijn geheugen. En dan
geniet ik van die beelden. Het is alsof ik het allemaal pas onlangs
beleefd heb.Vreemd is dat, nietwaar? Ik heb nadien elders in Arnhem
gewoond (Huygenslaan), vervolgens 13 jaar in Amsterdam, en ik ver-
blijf sindsdien 30 jaar in Breda, maar die vier jaren op Alteveer, die
stáán. Kennelijk is 5-9 jaar een leeftijd die erin hakt; ik zie het tegen-
woordig aan mijn kleinzoons.
Wij woonden in de jaren '50 aan de Van Blankenburgstraat 2, het los-
staande huis tussen de Obrechtstraat en het 'pleintje' of inham van de
Cattepoelseweg. De straten waren destijds autoloos, dus volstrekt vei-
lig voor kinderen. Ik ga u hier niet vervelen met herinneringen, al wil
ik dat op verzoek best doen. Eén ding wil ik kwijt:Alteveer anno 2010
heeft nog precies het karakter van 55 jaar geleden. Ik loop er altijd
rond als in een droom.

Dit stukje is bedoeld als reactie op het boven vermelde artikel van
Rob van Brink, dat ging over de Landdag van de NCRV.Van Brink
schrijft hoe deze omroep één maal per jaar in Sonsbeek een grote
ledenvergadering in de openlucht hield, met zang en dans, drankjes en
hapjes, en dat die leden hun auto's kwijt moesten op Alteveer.
Daarvoor werden er op de Cattepoelseweg en elders met witte verf

Tractors in de 
Obrechtstraat
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parkeervakken getekend.
Maar dat parkeren was nog mooier dan Rob van Brink zich herinnert.
Mijn moeder en ik weten nog dat de Obrechtstraat helemaal vol stond
met... tractors! De leden van de NCRV - veel protestantse boeren -
kwamen met het enige vervoermiddel dat ze hadden naar Arnhem. Je
kon indertijd aan de nummerborden zien uit welke provincie die trac-
tors kwamen. De NCRV-leden bleken de reis tot uit Zeeland naar
Arnhem te ondernemen. Dan lieten ze hun tractor achter bij Horsting,
Zoeters, Bosmans, Sterk, Bloemers,Van der Worp,Van Rooy, Hielkema of
Visser voor de deur (allemaal kennissen van ons in de Obrechtstraat).
Hoe die boeren vervolgens in Sonsbeek kwamen, is ons niet bekend,
waarschijnlijk te voet.Aan het eind van de dag keerden ze terug en om
de expeditie terug naar hun land van herkomst te ondernemen. Hoe
vaak deze tractor-invasie rond 1954-1955 plaats vond, weet ook mijn
moeder niet meer. Ik heb het op de website van de NCRV niet kunnen
vinden - überhaupt op internet niet.

Hans Roosenboom
tegenwoordig woonachtig in Breda

Grote menigte tijdens de NCR/v landdag in park Sonsbeek
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De fietsenwinkel van Rob Slijkhuis is overgenomen door Hans van de Berg.
Hans (van bouwjaar 1970, zoals hij zelf zegt) heeft de inboedel, het gereed-
schap, de inventaris enzovoort gekocht.Vooral vanwege de bekendheid wordt
de naam “Slijkhuis” voortgezet, de winkel draagt de naam al vanaf 1931.
Voor de oorlog is de vader van Rob Slijkhuis al als fietsenmaker begonnen.
Hans is via vrienden en Internet te weten gekomen dat Rob Slijkhuis er mee
wilde stoppen.

Fietsenmakers onderling hebben een goed contact met elkaar. Hans is
er erg blij mee, want nu is hijzelf ondernemer, na lange tijd in loon-
dienst te hebben gewerkt.Als jongetje van 6 begon hij al te sleutelen
aan zijn fietsje. Hij begon zijn fiets mooi te maken met een spuitbusje.
En dat vindt Hans nog steeds het mooiste wat er is, van een oude fiets
een “nieuwe” maken, daar geniet hij zelf enorm van. Hij is een echte
fietsenmaker, het mechanische, hoe een fiets werkt, een rammeltje dat
irriteert, opzoeken en er uit halen, dat is wat hem boeit. Maar ook de
verkoop van nieuwe fietsen is voor hem van belang, want daar haalt hij
zijn meeste inkomen uit. Hij heeft van zijn hobby zijn werk gemaakt.
Maar hij heeft nog een passie, drummen in de drumband, lopend in de
band.Wie weet zullen we hem ooit eens horen tijdens een wijkfeest.

Natuurlijk kunt u uw oude fiets laten maken. Maar ook als mensen op
route zijn en pech hebben, dan staat hij voor u klaar.“Kwaliteit en een
goede service” is de kracht van een goede fietsenmaker vindt Hans.
“Zijn de mensen tevreden"………..dan komen ze altijd terug! Op de
website www.slijkhuistweewielers.nl kunt u zien dat het een fietsen-

Nieuwe fietsenmaker in de wijk
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winkel is voor allerhande fietsen, een ruim assortiment. Ook aanbie-
dingen zijn hier te vinden. De winkel is alle werkdagen open van 9.00
uur tot 18.00 uur.Wilt u een nieuwe fiets, scooter of wat dan ook
kopen, en u wilt in alle rust op een avond komen, dan kan dat na tele-
fonisch een afspraak te maken.
Wij wensen hem een goede start en dat hij nog lang in onze wijk als
fietsenmaker blijft werken.

Marja Visser-Teerink

Verkiezingsuitslag Alteveer en Cranevelt

Op 9 juni waren er weer Tweede Kamerverkiezingen. In onze wijk kon
gestemd worden in het Rode Kruisgebouw en op de Pieter
Breughelschool. Na een lange dag van stemmen is dan eindelijke om
21:00 sluitingstijd in het Rode Kruisgebouw op de Cattepoelseweg.We
sluiten de bus, 1259 mensen hebben hun stem uitgebracht. Na gesleep
met tafels om de immens grote stembiljetten op volgorde te kunnen
rangschikken en nog een plek waar mensen de stembiljetten kunnen
uitvouwen, kunnen we gaan tellen. Een hele klus. Maar om 22:30 uur
kunnen de aantallen stemmen per partij worden doorgebeld naar het
gemeentehuis. Nu nog het tellen van de nrs. 1 en de voorkeurstem-
men van de andere kandidaten. Rond 23:30 uur zijn we klaar.Voor
degenen die de hele dag aanwezig waren een grote opluchting, deze
klus is weer geklaard. Hoe zou de rest van Arnhem en Nederland
gestemd hebben?

Hier de uitslag van de stem-
men uit onze wijk.
CDA: 109 PvdA: 315
SP: 132 VVD: 262
PVV: 95 Groelinks: 160
CU: 18 D66:133
PvdD:21 SGP: 1
NN: 12 TON:1
MenS:3 Heel NL:1
lijst 17: 3 Piratenpartij: 1
lijst 19: 1

Herma Zuidema
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Park Sonsbeek beste
openbare ruimte van
Nederland in 2010.

De inwoners van Arnhem, maar speciaal de bewoners van de wijken rond-
om park Sonsbeek hebben waarschijnlijk nooit beseft vlakbij de beste open-
bare ruimte van Nederland te wonen. Park Sonsbeek won die titel voor
2010. Niemand meldde het park aan voor die titel. Die kwam vanzelf.
Op 14 april j.l. won het park tijdens de zgn. Urban Design Beurs in de RAI
in Amsterdam zowel de vakprijs als de juryprijs. De "dubbel" dus………….
En weet u waar de jury vooral zo lovend over was? Over de grote betrok-
kenheid van de groene groepen en bezoekers van het park. Maar ook werd
de beheersvisie voor het park geroemd.

De meest direct
betrokken groene
organisatie is de
Vereniging Vrienden
van Sonsbeek,
Zypendaal en Gulden
Bodem ("De
Vrienden").Al vanaf
1989 overleggen ver-
tegenwoordigers van
deze vereniging met
gemeente en parkbe-
heerders over de visie
op en het beheer van
het park. En dat
gebeurt in goede har-
monie en samenwerking. Zo hebben "De Vrienden" een duidelijke
positieve bijdrage kunnen leveren aan de kwaliteit van Sonsbeek. Ook
participeren "De Vrienden" in de zgn. "schouwgroep", een adviesgroep
van deskundigen voor de gemeente. Deze schouwgroep houdt zich
bezig met visieontwikkeling en beheer van de monumentale parken
Sonsbeek, Zypendaal en Gulden Bodem.
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Maar wie zijn er lid van "De Vrienden"? De ruim 500 leden zijn allen
bewoners van Arnhem (en ook daar buiten), die zich betrokken voelen
bij het wel en wee van de drie genoemde parken.Veel leden zijn
bewoner van de omliggende wijken. "De Vrienden" zoeken nog meer
leden. Hoe meer leden, des te duidelijker is haar stem. Er is hulp nodig
van iedereen, die zich vriend of vriendin van Sonsbeek voelt.
Als lid ontvangt u 4 x per jaar het Infobulletin van de vereniging met
hoogwaardige artikelen over de 3 genoemde parken en wordt u één
keer per jaar uitgenodigd voor een algemene ledenvergadering. Ook
kunt u als lid desgewenst meewerken aan verschillende activiteiten van
de vereniging of van Bezoekerscentrum Sonsbeek.
U kunt u op enkele manieren aanmelden als lid:
* Via de website www.parksonsbeek.nl. Op de hompage vindt u daar-
toe een link.
* D.m.v. een e-mail aan: info@parksonsbeek.nl.
* Door het invullen van een aanmeldingskaart die is te verkrijgen bij
het Bezoekerscentrum Sonsbeek, Zijpendaalseweg 24A, tel. (026)
4450660.



Jaargang 37 nr.7

pagina 33

Wel eens een muisnessyschildpad gezien?  Gaia Meijer heeft met dit fanta-
siebeest de JOOP-kleiwedstrijd van Koninginnedag gewonnen. Jeroen en
Gert-Jan van Beeldhout, de makers van de wolf en de uil aan de De
Wolflaan, gaan het ontwerp uitvoeren in hout. Daarna komt het beeld
ergens in de wijk te staan. Burgers' Zoo heeft voor de winnares 4 vrijkaar-
tjes ter beschikking gesteld. Gefeliciteerd Gaia! Het was voor JOOP nog
moeilijk om een keus te maken, want we waren ook erg gecharmeerd van
het vliegende varken van Thijs van Dam. Hij krijgt daarom ook een leuk pre-
sentje van JOOP.We waren sowieso onder de indruk van de creativiteit van
de kinderen in Alteveer en 't Cranevelt.Van oloraf en buizerd tot octokat.
Super gedaan allemaal!

JOOP organiseert op zondag 9 september vanaf half 12 een JOOP-
picknick op de JOOP-plek aan de De Wolflaan (in plaats van het eer-
der aangekondigde midzomerfeest). Iedereen is welkom. Neem je
kleedje  en picknickmand mee en sluit je aan! JOOP zorgt voor een
feestelijke omlijsting. Houd de website www.craneveer.nl  en het
mededelingenbord aan de Beethovenlaan in de gaten voor het pro-
gramma van de picknick en de laatste JOOP-ontwikkelingen.

Werkgroep JOOP

JOOP-picknick aan de De Wolflaan
zondag 19 september
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Van het wijkfront
Bouw nieuwe flat Kluizeweg 
De vorige keer berichten we over de voortgang van bouw van een
nieuwe hoge flat  naast de reeds bestaande drie aan de noordkant van
de wijk tussen de Cattepoelseweg en de Kluizeweg. Afgelopen voor-
jaar is het  basisontwerp planvorming [wat is dit? Uitleg nodig] weer
uit de mottenballen gehaald. Onbevredigend blijft de door de gemeen-
te gekozen invulling van het parkeren, met name aan de oostkant van
de noordelijkste van de flats Veluwestaete. De landschapsarchitect van
de projectontwikkelaar had eerder een plan gemaakt waarbij rondom
de nieuwe flat tien parkeerplekken waren gedacht; daarvan zijn er in
het plan van de gemeente nog vier overgebleven. De
Huurdersvereniging  Veluwestaete (bewoners van de bestaande flats) is
hoogst ongelukkig met deze oplossing en is van plan bezwaar aan te
tekenen tegen de bouwvergunning. De Wijkraad ondersteunt dit
bezwaar en zal mede ondertekenen.
Er komt nu een gezamenlijk overleg van gemeente, projectontwikke-
laar en werkgroep om de parkeerproblematiek te bespreken.

Wijkgrenzen 
In de vorige aflevering van wijkzaken hebben we verteld dat de
gemeente indertijd bij het indelen van de gemeente in wijken zomaar
wat strepen over de kaart heeft getrokken, waardoor de natuurlijke
grenzen van de wijk niet samenvallen met  de administratieve grenzen.
Zo hoort het noordelijke gedeelte van de wijk Sonsbeekkwartier
administratief bij de wijk Alteveer-Cranevelt.Wijkgelden die als subsi-
die aan onze wijk worden toegekend zijn dus mede voor hen bestemd.
Een vreemde situatie. De wijkraad heeft niet helemaal vergeefs gepleit
voor het hanteren van de natuurlijke grenzen.Wijkmanager Anneke
Nijman heeft toegezegd met haar collega de zuidgrens van onze wijk
aan te passen. Dan blijven alleen nog het Hazegrietje en de Braamweg
tot onze wijk behoren. Dit zal per 1 januari 2011 ingang vinden.
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Samengaan Wijkraad  en
Craneveer.
De opletttende wijkbewoner weet dat de
Stichting Wijkraad Alteveer-Cranevelt en de Recreatieve vereniging
Craneveer twee verschillende organen zijn. De eerste bemoeit zich
met de communicatie tussen wijkbewoners en gemeentekwesties die
op onze wijk betrekking hebben. De andere zorgt voor recreatieve
activiteiten in de wijk. Het wijkblad Craneveer dat u nu leest verzorgt
de communicatie over beide aspecten.
In de vorige aflevering wijkzaken is al gemeld dat de twee organen wil-
len gaan samenwerken in één nieuwe vereniging. In die nieuwe vereni-
ging  zal een nieuwe werkgroep 'Wijkzaken' belangen behartigen die de
huidige wijkraad omvat. De Stichting Wijkraad zal dan worden opgehe-
ven. Er wordt nog bekeken hoe één en ander formeel het best kan
worden geregeld.
Op 2 juni is een speciale ledenvergadering gehouden waar knelpunten
over die samenvoeging zijn besproken. Er konden echter geen beslis-
singen worden genomen. In de eerste plaats bleken de  plannen nog
niet voldoende doordacht en uitgewerkt. Bovendien was de aankondi-
ging van de ALV van Craneveer op 2 juni niet naar alle leden verstuurd,
terwijl dat  formeel had gemoeten.
Daarom zal eind augustus/begin september opnieuw een ledenvergade-
ring worden georganiseerd.

Werkgroep JOOP/speelplekken
De werkgroep Jongeren en Ouderen Ontmoetingsplaatsen  (JOOP)
meldt dat de realisatie van de plek op de Ed. van Beinumlaan gaat van
start; de opdracht tot aanleggen is verstrekt.Verder wordt nog nage-
dacht over de aanleg van een algemeen toegankelijke skatebaan bij de
sportvelden van VDZ. Die aanleg wordt dan betaald vanuit de extra
gelden die beschikbaar zijn vanuit het project Buitengewoon Beter
(BGB-plus). De aanleg gaat wel gaat wel ten koste van een paar par-
keerplaatsen ter plekke.
Lees voor nadere informatie ook het artikel van JOOP in dit blad.
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Kopij: redactie@craneveer.nl
De volgende Craneveer verschijnt rond 9 september

Uiterste aanleverdatum voor kopij is 1 augustus.

Bestuur Recreatievereniging
Craneveer
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254 tel 3510245
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3510051
Jorgo Trautig  Penningmeester

Cattepoelseweg 360 tel 3610329
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4456712
Nicole Buurman Comm.

Cattepoelseweg 248 tel. 4438782
Annemarie van de Flier Comm.

Morletpad 7 tel 4453596

bestuur@craneveer.nl

Ledenadministratie
admin@craneveer.nl

Redactie Wijkblad Craneveer
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Ysbrand Graafsma Coördinatie/Layout

Sweelincklaan 16 tel. 3514321
Henk Wagenaar Algemeen

Cattepoelseweg 201 tel. 4424073
Herma Zuidema Algemeen

Cattepoelseweg 230 tel. 3518447
Marja Visser Algemeen

Sweelincklaan 107 tel. 3648447

redactie@craneveer.nl

Wijkraad Alteveer / ‘t Cranevelt
Wil Smits voorzitter

tel 4421258
Luit Rietema secretaris

tel. 4429649
JJoost Froeling penningmeester

tel 4453675  
Arthur Borst BGB

tel 4421939
Jan van Leusen COW

tel. 4434882
Maurice Lankheet namens Craneveer

tel. 3510245
Katja Smit JOOP 

tel. 4426048

wijkraad@craneveer.nl

Redactie Website: www.craneveer.nl
Mark Overmeer techn, realisatie

tel. 4456712 
Ton Jansen redactielid

tel. 4452313 
Quico Spaen redactielid

tel. 4452105
website@craneveer.nl 

 

 

 

Bezorging Craneveer
Opmerkingen / klachten:
Jolande IJsseldijk Coördinatie bezorging

Sweelincklaan 6 tel. 4452105

bezorging@craneveer.nl 

 


